
                                                                                                 Krobia, dnia 11 marca 2013 r. 

 
 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XXXII/2013 
  
                  z   XXXII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  6 marca 2013 r. w ZSOiZ w Krobi     

=========================================================  
                   godzina rozpoczęcia :    16.30 

                    godzina zakończenia :    18.45  

                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.  

                 Ponadto w sesji uczestniczyli :   

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   

     2.   Walczak Damina             - Skarbnik Gminy.     

                   3.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 

                   4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
 

                    Porządek obrad sesji :   

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

 a) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów,   

 b) przystąpienia do realizacji projektu o numerze POKL.09.04.00-30-008/12                       

pod tytułem „E-belfer – przygotowanie nauczycieli Zespołu Szkoły 

Podstawowej i Gimnazjum w Pudliszkach do stosowania e-learningu                        

w nauczaniu i samokształceniu”,   

 c) wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Krobia w roku 2014         

środków stanowiących fundusz sołecki,  

 d)  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej położonej w Krobi,  

 e)  wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi,  

 f)   wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej                       

w Posadowie, 

 g)  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Krobia w 2013 roku, 

 h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Krobia Miasto VII, 

 i)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu,  
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 j)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013.   

9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2012 rok. 

10. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                         

w Krobi za rok 2012. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Wolne głosy i wnioski.  

13. Zakończenie.  
 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.   

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego 

sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   

      

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
       

      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXXI sesji.       
      Protokół z XXXI sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
       

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

Burmistrz : wpłynęła odpowiedź Komisji Bezpieczeństwa na interplecje radnego I. Jóźwiaka 

dot. wytyczenia przejścia dla pieszych na drodze ul. Powst. Wlkp. w Krobi oraz radnego                   

H. Busza dot. bezpieczeństwa ruchu w Sułkowicach. 

Do PZD przekazano interpelacje zgłoszone na ostatniej sesji.    
 

     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.    
     M. Szpurka : Agencja Nieruchomości Rolnych sprzedaje ziemię w Chwałkowie i co dalej                    

z Remizą Strażacką, czy ma Pan jakieś informacje?   

     E. Dopierała : rodzice zgłaszają problem, ponieważ została wykonana renowacja Wyspy 

Kasztelańskiej, zlikwidowano opłotowanie i zakrzaczenia. Czy jest możliwość wykonania 

po lewej stronie nasadzeń na skarpie, w celu ochrony, zabezpieczenia jeśli dziecko 

niechcący zsunęłoby się mogłoby się tam zatrzymać? Warto też zabezpieczyć lewą stronę 

żeby pojazdy nie wjeżdżały niszcząc zwłaszcza w soboty.  

     H. Urbański : mieszkańcy ul. Harcerskiej blok nr 4 i 5 proszą, jeśli byłoby to możliwe                     

o utwardzenie drogi z tyłu, ponieważ w okresie roztopów żużel wnoszony jest do mieszkań.  
 

     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym.  

     21.01. Spotkanie samorządowe z Panem Leszkiem Wojtasiakiem Wicemarszałkiem 

Wojewody Wielkopolskiego w Starostwie Powiatowym w Gostyniu. W programie :                     

1. podsumowanie perspektywy finansowej UE w latach 2007 – 2013, 2. przedstawienie 

głównych założeń perspektywy fiansnowej szans i wyzwań rozwojowych regionu i powiatu. 

W spotkaniu uczestniczył Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Łukasz 

Kubiak. 
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      25.01. Drużyna Rady Miejskiej uczestniczyła w XI Gminnych Zawodach Strzeleckich                    

z karabinka pneumatycznego zorganizowanych przez Klub Oficerów Rezerwy w Krobi oraz 

Szkolne koło LOK w ZSPiG w Krobi. 

      01.02. Drużyna Rady Miejskiej uczestniczyła w Turnieju Piłki Nożnej z okazji 10-lecia 

UKS Biskupianka Stara Krobia. 

      04.02. Uczestniczyłem w zebraniu Śremskiej Unii Gospodarczej. Tematem spotkania była 

kwestia składki członkowskiej. 

      06.02. Uczestniczyłem w spotkaniu karnawałowym zorganizowanym przez Związek 

Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Krobi. 

     09.02. Dwoje radnych uczestniczyło w konferencji pt. Kopalnia odkrywkowa – szanse                      

i zagrożenia dla naszego regionu; spojrzenie na bezpieczeństwo energetyczne państwa. 

Konferencję zorganizowało Stowarzyszenie ZIELONA KOHORTA na rzecz 

Zrównoważonego Rozwoju obszarów Wiejskich Powiatu Gostyńskiego w Audytorium 

Kongregacji Św. Filipa Neri na Świętej Górze k/Gostynia.  

      Uczestniczyłem w XII Biesiadzie Biskupańskiej w Domachowie zorganizowanej przez 

ZSPIG w Starej Krobi. 

     15.02. Zebranie Śremskiej Unii Gospodarczej. 

     18.02. Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy dla wypracowania opinii dot. 

podziału środków finansowych na budowę chodników w Gminie. 

      21.02. Biblioteka Publiczna Miasta i Gminy Krobia zaprosiła na spotkanie z p. Haliną 

Radoła pt. Migawki z Norwegii. 

      22.02. Uczestniczyłem w zebrani sprawozdawczym OSP Krobia. 

      26.02. Uczestniczyłem w spotkaniu zorganizowanym przez Burmistrza Krobi celem 

rozpoczęcia prac nad opracowaniem Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2014-2020. 

      26-27.02. Przygotowanie materiałów na sesję oraz czynności zawiązane z zaproszeniem 

Przewodniczącego Związku Komunalnego Gmina Regionu Leszczyńskiego p. Eugeniusza 

Karpińskiego. 

     04.03. Posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. Tematy : dyskusja nad 

sprawozdaniem MGOPS w Krobi za 2012 rok, dyskusja nas sprawozdaniem z realizacji 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2012 rok, prezentacja propozycji 

połączenie Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Krobi z Gminnym Centrum Kultury                  

i Rekreacji im. Jana z Domachowa Bzdęgi, wydanie opinii do projektów uchwał na sesję.  

      Posiedzenie Komisji Budżetu w/s wydania opinii do projektu uchwały. 

      Posiedzenie wspólne komisji. 1. Debata nt. funkcjonowania nowej ustawy odpadowej                   

z udziałem p. Eugeniusza Karpińskiego Przewodniczącego Związku Gmin Regionu 

Leszczyńskiego. 2.omówienie projektów uchwał na sesję. 3. sprawy bieżące. 

     05.03. Posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Analizowano wydatki na dokształcanie 

pracowników samorządowych.  

     06.03. Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy celem zaopiniowania projektów 

uchwał.  

     Zwróciłem się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy                    

o przeanalizowanie przez komisję treści uchwały Rady Miejskiej dotyczącej stosowania 

     bonifikat prze sprzedaży mieszkań komunalnych.  
 

     Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
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Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  

M. Szpurka : czy możemy poznać nazwisko Prezesa Spółdzielni Ecoss. 

Burmistrz : Pan Janusz Grześkowiak jest mieszkańcem Gminy Poniec. Na najbliższym 

spotkaniu przedstawię p.prezesa. 
E. Dopierała : odnośnie spotkania Związku w Strzelcach Wielkich oraz Stowarzyszenia 

„Wielkopolska Gościnna” czy ustalono jakieś zmiany dot. stawek za przynależność naszej Gminy? 

Odbyło się spotkanie w Szkole Podstawowej w Ciołkowie w sprawie zmiany obwodu w Ciołkowie, 

jakie zmiany są planowane? 

Burmistrz : zmiana polegać będzie na połączeniu szkoły w Ciołkowie i Pudliszkach jako jeden 

obwód szkolny.  

Odnośnie Związku w Strzelcach Wielkich i Lokalną Grupę Działania to żadne zmiany nie nastąpiły. 

Na poprzednim posiedzeniu w styczniu SWPPG, na którym uchwalono podwyższenie stawki dla 

Gmin. Do tego tematu chciałbym powrócić na kolejnym posiedzeniu komisji wspólnych.   
 

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a)  przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  

Projektu uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała      

w dniu 4 marca br. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. Stwierdzono, 

że zgodnie z przedłożonymi przez dyrektorów szkół wykazami uczniów kryteria określone 

w § 4 Regulaminu zasad udzielania stypendiów, czyli średnia ocen co najmniej 5,3 oraz 

wzorowe zachowanie spełniło 18 uczniów. Komisja wnioskuje o przyznanie stypendiów                      

w kwocie 300 zł dla każdego z wymienionych uczniów.      

Uchwałę Nr XXXII/253/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 marca 2013 r.                       

w sprawie  przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów;  przyjęto, głosowało 15 

radnych. 
 

b) przystąpienia do realizacji projektu o numerze POKL.09.04.00-30-008/12                       

pod tytułem „E-belfer – przygotowanie nauczycieli Zespołu Szkoły Podstawowej                        

i Gimnazjum w Pudliszkach do stosowania e-learningu w nauczaniu                                       

i samokształceniu”. 

Projekt uchwały, uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS Maja Moskwa-Loman. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała      

w dniu 4 marca br. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XXXII/254/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 marca 2013 r. w sprawie 

przystąpienia do realizacji projektu o numerze POKL.09.04.00-30-008/12 pod tytułem                

„E-belfer – przygotowanie nauczycieli Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum                      

w Pudliszkach do stosowania e-learningu w nauczaniu i samokształceniu”; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

c)  wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Krobia w roku 2014         

środków stanowiących fundusz sołecki.  

Projektu uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS Maja Moskwa-Loman.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała                 

w dniu dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XXXII/255/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 marca 2013 r.                       

w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Krobia w roku 2014         

środków stanowiących fundusz sołecki;  przyjęto, głosowało 15 radnych. 
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d) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej położonej w Krobi. 

Projekt uchwały, uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP Andrzej Olejnik. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała                 

w dniu dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XXXII/256/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 marca 2013 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości zabudowanej położonej w Krobi; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

e) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi.  

Projektu uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP Andrzej Olejnik.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała                 

w dniu dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XXXII/257/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 marca 2013 r.                       

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi;  

przyjęto, głosowało 15 radnych. 
 

f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Posadowie. 

Projekt uchwały, uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP Andrzej Olejnik. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała                 

w dniu dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Burmistrz : pozytywnie opiniując sprzedaż tej nieruchomości mieszkańcy Posadowa złożyli 

formalnie wniosek, aby środki finansowe z tej sprzedaży zasiliły działania Gminy na terenie 

ich miejscowości. Taki wniosek też w całości popieram.     

Uchwałę Nr XXXII/258/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 marca 2013 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Posadowie; 

przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

g)  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Krobia w 2013 roku.  

Projektu uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP Andrzej Olejnik.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała                 

w dniu dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

E. Dopierała : czy już wyłoniono gospodarstwo tak jak to obowiązywało wg ubiegłorocznej 

uchwały? 

Naczelnik WIGP : tak, jest to samo gospodarstwo.  

Uchwałę Nr XXXII/259/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 marca 2013 r.                       

w sprawie  przyjęcia  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Krobia w 2013 roku;  przyjęto, głosowało 15 

radnych. 
 

h) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Krobia Miasto VII. 

Projekt uchwały, uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP Andrzej Olejnik. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała                 

w dniu dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XXXII/260/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 marca 2013 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Krobia 

Miasto VII; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
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i) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. 

Projekt uchwały, uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak. 

Uchwałę Nr XXXII/261/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 marca 2013 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 

15 radnych. 
 

j) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 4 marca br.                  

i po przeanalizowaniu projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XXXII/262/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 6 marca 2013 r. w sprawie  

zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 15 radnych. 
 

Ad. 9 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii              

za 2012 rok. 

Sprawozdanie przedstawił Pełnomocnik ds. Uzależnień Barbara Gryczka, stanowi ono 

załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała :  Sprawozdania                 

z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2012 r. Komisja jednomyślnie 

opiniuje pozytywnie. Jako dobrą praktykę Komisja ocenia kontynuację nowości z 2011 r., 

które dotyczyły współpracy pani Pełnomocnik przy realizacji projektów z organizacjami 

pozarządowymi oraz fakt, iż dzieci biorące udział w projektach edukacyjnych są objęte 

różnymi formami wsparcia, a także współpracę z wieloma gminnymi jednostkami.                    

Z wyjaśnień wynika, że dodatkowym pozytywnym efektem udziału młodzieży w projektach 

jest jej uspołecznienie, angażowanie się w różne akcje charytatywne i podejmowanie 

inicjatyw dotyczących problematyki i działań młodzieżowych. Tym samym zwiększa się 

efektywność działania Pełnomocnika Burmistrza ds. Uzależnień. 
 

Ad. 10 Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                         

w Krobi za rok 2012. 

Sprawozdanie przedstawił Kierownik MGOPS Anna Krzyżostaniak, stanowi ono załącznik 

nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała :  Sprawozdanie 

opisowe z działalności MGOPS w Krobi za 2012 rok, po uzyskaniu dodatkowych informacji 

i wyjaśnień od kierownika Ośrodka, Komisja opiniuje pozytywnie, jednomyślnie. 

Jednocześnie pozytywnie ocenia kontynuowanie programów z wykorzystaniem środków 

unijnych na rzecz poprawy sytuacji  zawodowej i społecznej kobiet oraz w celu rozszerzenia 

oferty wsparcia. Komisja proponuje, aby w kolejnych Sprawozdaniach rozszerzyć 

informację o efektywnym aplikowaniu o środki zewnętrzne poprzez zestawienie projektów            

i programów złożonych w ciągu roku w odpowiedzi na różnorodne konkursy ogłaszane 

przez Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego i Ministerstwo Pracy i Polityki 

Społecznej. Na podstawie analizy Sprawozdania stwierdza się, iż Gmina realizując zadania 

w zakresie świadczeń z funduszu alimentacyjnego, jako zadanie zlecone z zakresu 

administracji rządowej ma wielu dłużników alimentacyjnych, którzy zalegają z tytułu 



 7 

funduszu alimentacyjnego i zaliczki alimentacyjnej na niebagatelną kwotę 765 467,88 zł, 

przy wypłaceniu w 2012 r. z tego tytułu kwoty 160 860,- zł i wpłacie dłużników kwoty 

53.323,86 zł. W celu ściągnięcia od dłużników należności, podejmowane są czynności 

windykacyjne poprzez przesyłanie tytułów wykonawczych do urzędu skarbowego. Są to 

jednak działania mało efektywne, gdyż Ośrodek nie ma wpływu na skuteczność i termin ich 

wykonania. Z wyjaśnień p. Kierownik wynika, iż Ośrodek będzie się starał wzmocnić 

egzekwowanie należności, wykorzystując również inne, przewidziane prawem procedury 

wynikające z kodeksu karnego, kodeksu rodzinnego i opiekuńczego lub zgłoszenia 

dłużników do Biura Informacji Gospodarczej. Ponadto w Sprawozdaniu zauważa się m.in. 

wzrost liczby osób kierowanych do domów pomocy społecznej w ramach opieki 

całodobowej i niekorzystny, systematyczny wzrost liczby osób korzystających ze świadczeń 

pomocy społecznej, w tym osób bezrobotnych (163 rodziny, 502 osoby w rodzinach)                       

i z powodu ubóstwa - 124 rodziny, 421 osób w tych rodzinach, a także długotrwałej choroby 

– 116 rodzin obejmujących 327 osób. Pracownicy Ośrodka w wykazie potrzeb w zakresie 

pomocy na 2013 r. podkreślają m.in. deficyt mieszkań socjalnych, jak również konieczność 

wygospodarowania dodatkowych pomieszczeń dla pracowników socjalnych. Gmina 

dostrzega i analizuje potrzeby społeczne mieszkańców. Opracowywana właśnie Gminna 

Strategia Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych, ma określić kierunki                         

i priorytety działań kompleksowych mających na celu zmianę negatywnych zjawisk                      

i zaspokojenie szerokich potrzeb społecznych. 

G. Skrobała : od czego uzależniona jest długość otrzymywania  stypendium przez ucznia? 

Kierownik OPS : w zależności od środków jakie otrzymamy oraz liczby złożonych 

wniosków, dopiero po tym podziale określony jest okres przyznanego stypendium.  
 

Ad. 11  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : postępowanie odnośnie budynku Remizy Strażackiej w Chwałkowie jest                

w trakcie, wyodrębniono działkę, nie mam żadnej informacji ze strony Agencji, że 

postępowanie w sprawie przekazania tej działki zostało zamknięte, czy rozpatrzone 

odmownie w związku ze sprzedażą gruntu gospodarstwa rolnego w Chwałkowie. 

Prowadzone są dwa odrębne postępowania, w zakresie innych nieruchomości, o które 

Gmina stara się pozyskać nieodpłatnie w Nieparcie, Kuczynie, Pudliszkach również toczą 

się takie postępowania.  

Prace wykonane na Wyspie kasztelańskiej związane są z rewitalizacją centrum miasta. 

Prowadzone będą dalsze prace niezbędne aby ta wyspa miała charakter wypoczynkowo-

rekreacyjny, zgodnie z założeniami. Na pewno zwrócimy uwagę na kwestie bezpieczeństwa 

przy tym obiekcie. 

Odnośnie drogi przy ul. Harcerskiej, to jest to jedna z dróg w mieście, która nie jest 

utwardzona. Przyjęto do realizacji wykonanie dróg wg określonego harmonogramu, obecnie 

realizowane będą ulice Rejka, Nowa, 1 Maja. Realizacja ul. Harcerskiej wykonywana będzie 

w dalszej kolejności wg posiadanych środków finansowych na takie zdania.   

Ad. 12  Wolne głosy i wnioski.  Nie zgłoszono.  

Ad. 13 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XXXII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

     

   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska    


